臺南市新化區正新國小學生攜帶行動載具到校切 結 書

Tainan Municipal Sinhua District [hengsin Elementary School] Student Mobile Device Usage Agreement

本人_	兹后	同意子弟	将
_			

hereby agree that my child

因需要攜帶行動載具到校,並同意學校之規定。

may bring a mobile device to school and agree to abide by the school's regulations regarding mobile device usage.

行動載具使用規定:

Mobile Device Usage Regulations:

- (一)行動載具,泛指手機、可攜式電腦、平板電腦、穿戴式裝置等具無線通訊功能之終端裝置。
- (1) Mobile devices refer to mobile phones, laptops, tablets, wearables, and other terminal devices with wireless communication capabilities.
- (二)行動載具使用係為方便學生與家長聯繫、溝通;不得為交友、聊天、拍照、錄影及聽
- 音樂使用。 (2) Mobile device usage is for the convenience of communication between students and parents; it is not permitted for social networking, chatting, taking photos, recording videos, or listening to music.
- (三)學生行動載具限於上學前及放學後使用,嚴禁於在校期間使用。
- (3) Students are only allowed to use mobile devices before school and after school. The use of mobile devices during school hours is strictly prohibited.
- (四)若有緊急事件需使用,須經導師或學校老師同意後,方可使用。
- (4) In case of emergencies, students may use mobile devices only with the permission of their homeroom teacher or school teacher.
- (五)上課期間行動載具應關機,若於上課時發出聲響或振動,第一次由老師暫時保管時放學後歸還,並紀錄之,一個學期違規使用累積達三次即終止在校使用行動載具之權利。
- (5) Mobile devices should be turned off during class. If a mobile device makes a sound or vibrates during class, the teacher will temporarily hold it until the end of the school day and record the incident. If a student violates this rule three times in one semester, they will lose the right to use mobile devices at school.
- (六)行動載具由個人自行保管;遺失、損壞學校恕不負任何賠償責任。
- (6) Students are responsible for the safekeeping of their mobile devices. The school will not be held responsible for any loss or damage to mobile devices.

如有違反學校之規定願按校規處置絕無異議。並嚴 格督促子弟,保證遵守學校規定。

I agree to abide by the school's regulations regarding mobile device usage. I will strictly supervise my child to ensure they comply with the school's rules.

立切結書人 Signatories

⇒ E		
豕 艮	Parent	•

學生 Student: (年 Year 班 Class 號 Number)

行動載具品牌、型號及顏色 Mobile Device Brand, Model, and Color:

行動載具號碼 Mobile Device Number:

中華民國 年 月 日 R.O.C Year Month Day